
Aan de gemeenteraad en het college van B&W van de gemeente Horst aan de Maas 
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Horst, 5 maart 2020 

Betreft: onderzoek inrichting locatie en nieuw te bouwen zwembad binnen Afslag 10 

 

 

 

Geachte gemeenteraad, geacht college, 

 

Wij – de meeste bewoners van de Lindweg, volkstuinders, leden van de handbalclub en leden van het 

comité ’t Zwembad mót Bliêve – maken ons zorgen over de wijze waarop het college van B&W haar 

ideeën over een eventueel nieuw zwembad (en in het kielzog daarvan een nieuwe sporthal) op dit 

moment gestalte denkt te moeten geven. 

 

Wat is het geval: zonder dat de gemeenteraad nog maar enig besluit heeft genomen over de locatie 

en de financiering van een nieuw zwembad en een nieuwe sporthal én óf er überhaupt nieuwbouw 

zou moeten plaats vinden heeft het college allerlei – naar ons idee voorbarige – acties uitgezet. Wij 

noemen de enquête onder recreanten in Zwembad de Berkel over de inrichting van een nieuw 

zwembad en de bespreking van de inrichting van de locatie Dendroncollege binnen Afslag 10 binnen 

de door het college opgezette Klankbordgroep. 

 

Deze ‘acties’ van het college zijn ons inziens voorbarig, omdat er – zoals hiervoor gesteld – nog geen 

besluit genomen is door de gemeenteraad inzake wel/niet verplaatsen van het zwembad en de 

sporthal, de locatie van dat eventuele nieuwe zwembad en de nieuwe sporthal en ‘last but not least’ 

de financiering van eventuele nieuwbouw. 

 

Deelnemers aan de enquête onder recreatieve zwemmers en aan de door B&W opgerichte 

klankbordgroep worden door de ‘acties’ van het college van B&W voor een dillemma geplaatst. In 

principe zijn wij van mening – om verschillende redenen – dat er geen nieuw zwembad en een 

nieuwe sporthal moeten komen op de locatie Dendroncollege. Anderzijds willen wij – voor het geval 

dat er door de gemeenteraad toch gekozen zou worden voor nieuwbouw - de kans niet missen om 

invloed uit te oefenen op de realisering van de plannen van het college van B&W. Maar – en daarin 

zit het dillemma – meewerken aan verdere uitwerking van de plannen van het college zou wellicht 

kunnen verhullen dat wij eigenlijk geen nieuwbouw willen. Of door het college bij de voorstellen aan 

de raad als “ondersteuning” voor hun plannen en dus als draagvlak gepresenteerd wordt. 

 

Dat is de reden dat wij u deze brief sturen. Wij willen u duidelijk maken dat we voorstander zijn van 

het in stand houden van zwembad en sporthal De Berkel. Wij pleiten er dan ook voor om alle 

zogenaamde “voorbereidende” acties van B&W te staken totdat de gemeenteraad een definitief 

besluit heeft genomen over de wens van het college tot verhuizing van zwembad en sporthal, de 

locatie, de financiering en uiteindelijk de bouw. 

 



Er van uitgaande dat na het besluit van de gemeenteraad ruim voldoende tijd bestaat om – als dat 

nodig zou zijn - de betrokken groepen (bewoners Lindweg, volkstuinders, recreatieve zwemmers, 

verenigingen en andere belanghebbenden) te raadplegen. 

 

In de hoop op een spoedige reactie op ons schrijven uwerzijds, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de eerder genoemde belangengroeperingen, 

 

Paul Geurts 


